
Referat af bestyrelsesmøde 5.2 2025, Vejlby Vænge 

 

Tilstede: GiƩe O., Tom, Kim og MeƩe (referent) 

Aĩud: GiƩe A. 

1. Valg af ordstyrer, Kim 

2. Godkendelse af dagsorden Godkendt 

3. Kørsel i gårdene. Der klages over kørsel i gårdene på cykel, elcykel, el-løbehjul samt knallerter. 

Afdelingsbestyrelsen vil bede om hjælp fra administraƟonen Ɵl at udarbejde et forslag 

(ordensreglementet) Ɵl afdelingsmødet i 2025 om at der ikke må køres i gårdene. 

4. Farligt affald. Der er opsƟllet en beholder Ɵl farligt affald som er: tomme beholdere som, 
deodorantspray, gas/lightergas, hårspray m.v. 

5. Seminar. Del 2 aĬoldes den 22. februar. GiƩe O., Tom, GiƩe A. og MeƩe deltager. 

6. Evt. Der opleves desværre igen et sƟgende problem med hundeeŌerladenskaber på vores 

grønne græsarealer ligeledes også på kælkebakken. Specielt omkring gård 3. Vi opfordrer 

igen, Ɵl at de hundeejere som luŌer deres hund i Vejlby Vænge, samler op eŌer deres hund. 

Vi overvejer om der igen evt. skal sæƩes skilte op. Et eller andet skal der ske….. 

Vi har søgt eŌer beboere Ɵl et akƟvitetsudvalg, som vil arrangere f.eks. Sct. Hans, 

loppemarked og andre akƟviteter. Lige nu har 1 prs. Vi håber flere vil melde sig, så vi kan få 

nogle gode sociale akƟviteter op at køre. 

Vi skal have fundet ud af om vi kan få f.eks. Falck Ɵl at komme forbi Ɵl noget introdukƟon af 

vores indkøbte hjertestarter. Hvad vil det evt. koste? Og er der interesse fra beboerne Ɵl 

noget sådant! 

Der skal findes en dato Ɵl næste markvandring/gårdvandring. Vi foreslår en dato Ɵl 

administraƟonen samt vores ejendomsfunkƟonærer. 

Vi har en dartklub som holder Ɵl i lokaler ved gård 7-8, er der akƟvitet der? AdministraƟonen 

kontaktes. 

Vejlby Vænge har en Facebook side, den er man meget velkommen Ɵl at følge, der vil løbende 
komme informaƟoner ind på siden, som er Afdelingsbestyrelsen, Vejlby vænge, 8240 Risskov 


